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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXIX/2022 
 

LXIX Sesja w dniu 28 listopada 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2022 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 15:06 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

1. Porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn Informacji 

Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  
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i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

 

2) Przyjęcie protokołu z LXVII sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXVII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 20 października 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVII sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

3) Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXVIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 26 października 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Gajewski 

 

2. Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała o wniosku burmistrza dot. zmiany 

porządku obrad sesji.  

Burmistrz przedstawił wniosek o wprowadzenie o porządku obrad projektu uchwały w 

http://www.bip.prudnik.pl/
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sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik dla Danieli Długosz - Pency 

Radni nie wnieśli zapytań do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie o porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik (druk nr 1229).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania porządek obrad został zmieniony.  

 

3. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz przedstawił informację z działalności za okres od 26 października do  

28 listopada 2022r. Z ważniejszych rozpatrywanych spraw należy wymienić: 

1. Informuję, że 15 listopada przekazałem Radzie Miejskiej i Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

projekt budżetu Gminy Prudnik na 2023 rok. 
Projekt budżetu opiewa na kwotę  147.340.000,00 zł. 
z  tego: dochody     na  kwotę       133.203.891,80 zł 
   przychody  na kwotę          14.136.108,20 zł 

oraz      wydatki      na  kwotę       144.310.000,00 zł 
             rozchody    na  kwotę           3.030.000,00 zł. 

 Stawki podatku od środków transportowych obowiązujące w 2022 r. utrzymano  

w dotychczasowej wysokości.  

Natomiast: - podatek rolny uległ podwyższeniu z uwagi na wzrost średniej ceny skupu żyta za 

okres 11 kwartałów na rok podatkowy 2023 z kwoty 61,48 zł za 1 dt do kwoty 74,05zł za 1 dt  

tj. o 20,45%. 

- podatek leśny uległ podwyższeniu z uwagi na wzrost średniej ceny sprzedaży drewna  

z kwoty 212,26zł za 1 m3  do kwoty 323,18zł za 1 m3, tj. o 52,26%.   

Dochody budżetu Gminy Prudnik w 2023r. na łączną kwotę 133.203.891,80 zł stanowią: 

- dochody bieżące   w kwocie 110.776.533,44zł – 83,16 % dochodów 

- dochody majątkowe  w kwocie   22.427.358,36zł – 16,84 % dochodów 

Największymi źródłami dochodów w projekcie budżetu na 2023r. są: 

1)  subwencja oświatowa  w kwocie 22.445.116,00zł 

2) udział gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych w kwocie 18.853.989,00zł  

3) środki otrzymane z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych na 

realizację zadań inwestycyjnych w kwocie 13.396.780,00zł 

4) podatek od nieruchomości w kwocie 15.063.000,00zł 

5) dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań bieżących z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie ustawami w kwocie 13.717.152,00 

zł 

6) subwencja wyrównawcza w kwocie 12.980.942,00zł 
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7) wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez jst na podstawie odrębnych ustaw w 

kwocie  7.477.000,00zł 

W 2023 r. wielkość udziału gmin we wpływach z podatku dochodowego od osób 

fizycznych wynosi 38,40% natomiast od osób prawnych 6,71%.  

W 2023 r. Gmina planuje przychody w wysokości 14.136.108,20zł z tego:  

-z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze 

szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi ustawami w wysokości 

10.509.258,31zł; 

- z wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na 

realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków  

w wysokości 126.849,89zł; 

- wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy w wysokości  3.500.000,00zł. 

  Wydatki budżetowe na 2023 rok ogółem wynoszą    144.310.000,00zł. 

Wydatki  bieżące w kwocie 115.565.365,76zł  stanowią 80,08% wydatków ogółem.    

Wydatki majątkowe w kwocie 28.744.634,24zł stanowią 19,92% wydatków ogółem.  

W projekcie budżetu na 2023 rok zaplanowano zadania remontowe na kwotę 

1.323.182,36zł, w tym kwoty 9.838,00 zł w ramach zadań zleconych. 
Na  zadania zlecone z zakresu administracji rządowej zaplanowano dochody i wydatki  

w wysokości 13.717.152,00zł. Kwoty w projekcie budżetu wykazano zgodnie z otrzymanymi 

od Wojewody Opolskiego i Dyrektora Delegatury Krajowego Biura Wyborczego w Opolu 

informacjami o planowanych kwotach dotacji na 2023r.  

W 2023 roku planuje się rozchody budżetu w łącznej wysokości 3.030.000,00zł. Całość kwoty 

przeznacza się na spłatę rat kredytów zaciągniętych przez Gminę Prudnik  

w poprzednich latach.  

Rezerwy zostały ustalone w minimalnych wysokościach wskazanych w ustawach, tj: 

Rezerwę budżetową ogólną zaplanowano  w  kwocie 190.000,00zł  tj. ,13% planowanych 

wydatków budżetowych.  
Rezerwy celowe zaplanowano w kwocie  1.300.932,00 zł tj. 0,90% planowanych wydatków 

budżetowych, z przeznaczeniem na: 
- odprawy emerytalne, nagrody inne niż uznaniowe dla pracowników                                                                                       

                                                                                               w kwocie      720.932,00zł   
- realizację zadań własnych bieżących z zakresu zarządzania kryzysowego    

           w kwocie      280.000,00zł 
- opał w jednostkach organizacyjnych gminy      w kwocie      200.000,00zł 
- inwestycje i zakupy inwestycyjne     w  kwocie     100.000,00zł   
W projekcie budżetu na 2023r. zaplanowano dotacje w wysokości 8.868.866,00 zł, z tego: 

1) dla jednostek sektora finansów publicznych   w kwocie  4.145.300,00zł 

2) dla jednostek spoza sektora finansów publicznych w kwocie   4.723.566,00zł 

Na 2023 rok na wydatki bieżące i majątkowe jej jednostek pomocniczych, realizowane  

w ramach funduszu sołeckiego zaplanowano kwotę 348.910,01zł.  

Dochody z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi zaplanowano w wysokości 

7.155.000,00zł. Na podstawie art. 6r ust. 2 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku  

w gminach z pobranych opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi Gmina Prudnik 

planuje pokryć w 2023 roku koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi dotyczące: 

 1) odbierania, transportu, zbierania, odzysku i unieszkodliwiania odpadów komunalnych z 

nieruchomości zamieszkałych -6.483.000,00zł;  

2) tworzenia i utrzymania punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych – 

w tym „Budowa PSZOK – dokumentacja” - 81.000,00zł; 
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3) obsługi administracyjnej systemu:  

- wynagrodzenia i składki od nich naliczane -554.000,00zł;  

- wydatki związane z realizacją ich ustawowych zadań (usługi pocztowe, publikacja ogłoszeń 

w prasie i szkolenia pracowników) -27.000,00zł, 

4) edukacji ekologicznej w zakresie prawidłowego postępowania z odpadami komunalnymi - 

10.000,00zł.  

W 2023 r. Gmina Prudnik będzie kontynuowała realizację zadań ze środków otrzymanych  

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, tj.  

• Przebudowa z rozbudową budynku przy ul. Tkackiej w Prudniku w wysokości 

4.000.000,00zł, 

• Budowa lokalnej kanalizacji sanitarnej wraz z budową lokalnej oczyszczalni ścieków  

w miejscowości Wierzbiec w wysokości 631.239,31zł. Łącznie na zadanie Gmina otrzymała 

środki w wysokości 700.000,00zł.   

• Budowa drogi ul. Działkowej Prudnik – Łąka Prudnicka w wysokości 5.278.019,00zł. 

Łącznie na zadanie Gmina otrzymała środki w wysokości 5.456.000,00zł.   

Ponadto Gmina Prudnik w 2023 r. będzie realizowała zadania z Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych: 

• Kompleksowa modernizacja oświetlenia miejskiego w Prudniku, 

• Modernizacja zdegradowanej infrastruktury mieszkaniowej, 

• Modernizacja Wiejskiego Domu Kultury i Publicznego Przedszkola w Mieszkowicach, 

• Przebudowa Stadionu Miejskiego przy ul. Kolejowej w Prudniku. 

W projekcie budżetu na 2023r. nie planujemy zaciągnięcia nowego zobowiązania finansowego 

w formie kredytu, by realizować w ten sposób racjonalnie prowadzoną gospodarkę finansową. 

2. W dniu 02 grudnia 2022 r. organizowany będzie przez Gminę Prudnik transport darów 

zakupionych z pieniędzy, które pochodzą z darowizn wpłacanych przez mieszkańców Prudnika 

i prudnickie firmy  na konto utworzone przez Gminę Prudnik. Transport będzie odbywał się 

busem  należącym do firmy Diversa, na granicę Polsko – Ukraińską. Dary zakupione mają 

zostać przekazane miastu partnerskiemu – Nadvirna. W transporcie znajdą się rzeczy zakupione 

za łączną kwotę 73 933 zł, a będą to: 

- 1 agregat prądotwórczy Honda EA 6000 N2 AVR (kwota zakupu 7 060 zł) 

- 4 agregaty prądotwórcze Honda EA 3000 N2 AVR (kwota zakupu 18 798 zł) 

- 4 agregaty prądotwórcze GR 6500 (kwota zakupu 34 200 zł) 

- 25 par butów strażackich HERKULES (kwota zakupu 13 875 zł) 

Koszty transportu wyniosą 1 350 zł (koszt dostawy agregatu i koszt dostawy na granicę) 

Koszt zakupu plus koszt transportu wynosi 75 283 zł.  

Uznaliśmy, że tego typu pomoc jest  na dzień dzisiejszy priorytetem dla szpitali, domów 

pomocy społecznej, czy też innych instytucji, których działalność jest niezbędna dla 

prawidłowego  funkcjonowania miasta.  

3. 21 listopada brałem udział w spotkaniu zorganizowanym przez Wojewodę Opolskiego 

Sławomira Kłosowskiego, które dotyczyło dystrybucji węgla przez samorządy. Na spotkaniu 

obecni byli przedstawiciele dwóch spółek skarbu państwa, które będę dostarczały węgiel, czyli 

Polska Grupa Górnicza oraz Polska Gruba Energetyczna Paliwa. Gmina Prudnik początkowo 

została przypisana do PGG, ale w międzyczasie zdecydowano o przekierowaniu do PGE.  

Pomimo podpisania umowy z PGE w dniu 23 listopada, zdecydowałem podjąć wszelkie 

działania by jednak węgiel dostarczała naszej gminie PGG. W piątek 25 listopada otrzymaliśmy 

potwierdzenie o przeniesieniu gminy Prudnik do PGG, jednak aby ostatecznie potwierdzić tą 

wiadomość musi dokonać się zmiana na portalu prowadzonym przez Ministerstwo Aktywów 

Państwowych. W sprawie tej interweniowałem w Ministerstwie Aktywów Państwowych,   

u Wojewody Opolskiego, Pani Poseł Katarzyny Czochary, Posła Marcina Ociepy   i Posła 

Kamila Bortniczuka. Proces sprzedaży planujemy rozpocząć jak najszybciej, a termin ten 
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determinuje pierwsza dostawa węgla na wyznaczony plac sprzedaży.  Jak informowałem 

wcześniej sprzedażą zajmie się Zakład Energetyki Cieplnej Prudnik. 25 listopada otrzymaliśmy 

z Urzędu Wojewódzkiego 3 516 000 zł, które zostały niezwłocznie wypłacone mieszkańcom, 

którzy złożyli wniosek na  dodatek węglowy. Obecnie do wypłaty pozostanie około 1000 

wniosków. 

4. W ramach budżetu Gminy na 2022 rok ogłoszono na stępujące procedury przetargowe:  

- w dniu 31.10.2022 r. podpisano umowę na „Remont dwóch lokali mieszkalnych w Prudniku” 

w ramach projektu Solidarni z Ukrainą – pomoc migrantom wojennym w województwie 

opolskim w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 

2014-2020 współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego. Umowa została 

podpisana z Zakładem Usług Komunalnych, Jednoosobową Spółką Gminy z o.o. w Prudniku. 

Cześć 1- remont lokalu mieszkalnego w Prudniku ul. Traugutta 5/3 kwota umowy: 71 756,63 

zł. Cześć 2- remont lokalu mieszkalnego w Prudniku ul. Młyńska 33a/2 kwota umowy: 

128 194,14 zł. 

- w dniu 10.11.2022 r. otwarto przetarg na budowę lokalnej kanalizacji sanitarnej wraz  

z budową lokalnej oczyszczalni ścieków w miejscowości Wierzbiec. Trwa procedura 

sprawdzania i oceny ofert. 

- otwarto oferty w zamówieniu na „Dostawę sprzętu i wyposażenia dwóch lokali mieszkalnych 

w Prudniku” w ramach projektu Solidarni z Ukrainą – pomoc migrantom wojennym w 

województwie opolskim w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Opolskiego na lata 2014-2020 współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert. 

5. Sejm rzeczypospolitej Polskiej uchwalił ustawę o wydłużeniu trwającej obecnie kadencji 

samorządu. Tak więc koniec kadencji samorządów upłynie 30 kwietnia 2024 r. Możliwe 

terminy wyborów samorządowych to: 31 marca lub 7, 14 albo 21 kwietnia 2024 r.  

6. 1 listopada odbyła się trzecia kwesta „Ocalić od zapomnienia” organizowana przez 

Towarzystwo Historyczne Ziemi Prudnickiej. Tym razem zbieraliśmy na dokończenie 

pomnika Paula Langego, burmistrza Prudnika w latach 1909–1920. Dzięki ofiarności 

prudniczan udało się zebrać  17 922,18 zł. 

7. 4 listopada przy Wiejskim Centrum Aktywizacji nastąpiło oficjalne przekazanie średniego 

samochodu ratowniczo-gaśniczy marki STAROMAN dla OSP Rudziczka. Od czterech lat 

zabiegałem, aby OSP Rudziczka posiadała nowy samochód ratowniczo-gaśniczy, po to żeby 

mogła w jak najlepszy sposób realizować zadania, do których została powołana. Z racji tego, 

że Rudziczka położona jest przy drodze krajowej i dochodzi tu do wielu zdarzeń drogowych, 

sprzęt nowej klasy, sprawniejszy i lepszy jest dla tej jednostki niezbędny. Przypomnę, że  

wcześniej pozyskaliśmy dwa nowe samochody dla innych jednostek, w Moszczance  

i w Szybowicach. Samochód ratowniczo-gaśniczy został przekazany nieodpłatnie  przez 

Państwową Straż Pożarną w Prudniku na rzecz OSP Rudziczka.  

8. 6 listopada dokonaliśmy odsłonięcia trzech makiet nieistniejących już w naszym mieście 

obiektów sakralnych - kościoła ewangelickiego, kościoła Kapucynów oraz synagogi. Od 

początku mojej kadencji powtarzam, że miasto to nie mury. Miasto to ludzie, a Prudnik to My. 

O wielkości naszych mieszkańców świadczy ich świadomość miejsca, w którym przebywają  

i pamięć o jego historii. Dzisiaj razem budujemy nową rzeczywistość. Rzeczywistość nowego 

Prudnika opartego o historię -  historię ludzi i historię miejsca. Dlatego niezwykle cieszy, że 

realizowane są projekty, które przybliżają nam tę historię. Dziękuję pracownikom Muzeum 

Ziemi Prudnickiej za realizacje tego ważnego projektu.   

9. 8 listopada spotkałem się z osobami koordynującymi działania "Akcji Zima". Ustalenia  

z narady i informacje dotyczące akcji oraz dane instytucji koordynujących prace w zakresie 

spraw będących w kompetencji wymienionych jednostek wraz z numerami telefonów 

kontaktowych znajdują się na naszej stronie www oraz trafiły do lokalnych mediów. 
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10. 10 listopada wspólnie z Konsulem Honorowym Republiki Czeskiej w Opolu Dr Arturem 

Żurakowskim otworzyliśmy w Galerii Sztuki Hanny Bakuły „No Ba” wystawę pt. 

„EUROPEJSKI STÓŁ – prezentacja kieliszków symbolizujących państwa członkowskie UE”. 

Koordynatorem przedsięwzięcia jest Czeska Centrala Ruchu Turystycznego – CzechTourism 

Visit Czech Republic, reprezentowana przez panią Ivanę Bílkovą. Ekspozycja szkła 

prezentowana będzie w Prudniku do 7 grudnia br. Zapraszamy do Galerii przy ul. Rynek 2 

(wejście od ul. Kościelnej). 

11. 11 listopada świętowaliśmy kolejną rocznicę odzyskania przez Rzeczpospolitą Polską 

niepodległości. Uroczystości rozpoczęliśmy apelem harcerskim na Pl. Szarych Szeregów, po 

którym odprawiono Mszę św. za Ojczyznę w kościele pw. św. Michała Archanioła. Następnie 

uczestnicy uroczystości przeszli w pochodzie pod pomnik Żołnierza Polskiego na Pl. Wolności, 

gdzie odbyła się część oficjalna, w trakcie której złożono wiązanki kwiatów. Oprawę muzyczną 

obchodów prudnickiego Święta Niepodległości zapewniła Orkiestra Dęta Pokrzywnica, pod 

dyr. Andrzeja Weinkopfa. Wieczorem w Prudnickim Ośrodku Kultury odbył się wernisaż 

wystawy ,,Polska Jutra w plakacie". Wystawa prezentuje kultowe plakaty polskich grafików, 

twórców Polskiej Szkoły Plakatu a także współczesne interpretacje motywu wolności, Polski  

i tożsamości autorstwa grafików młodego pokolenia. Wystawa odbywa się w ramach projektu 

,,Polska Jutra w kulturze". Dofinansowano ze środków Ministra Kultury I Dziedzictwa 

Narodowego pochodzących z Funduszu Promocji Kultury. 

12. Na sportowo „Dzień Niepodległości” uczciło 56 osób i wzięło udział w tegorocznym 

Wirtualnym Biegu Niepodległości organizowanym przez Agencję Sportu i Promocji  

w Prudniku. Głównym celem tej inicjatywy było sportowe uczczenie 104. rocznicy odzyskania 

przez Polskę niepodległości. Nagrodą za udział w wydarzeniu są pamiątkowe medale. 

13. 14 listopada Muzeum Ziemi Prudnickiej otrzymało nagrodę „Mosty Dialogu 2022”. 

Wyróżnienie przyznano w kategorii instytucji. Prudnickie muzeum doceniono za ogromne 

zasługi w promocji historii regionalnej, a zwłaszcza w realizacji projektów polsko-czeskich. 

„Mosty Dialogu” to przyznawana od 2010 roku przez Dom Współpracy Polsko-Niemieckiej  

i Województwo Opolskie nagroda dla ludzi i instytucji, aktywnie działających na rzecz 

kultywowania wielokulturowości na Śląsku. Gratuluję wszystkim pracownikom MZP. 

14. 14 listopada jako prelegent wziąłem udział w konferencji zorganizowanej przez Akademię 

Górnośląską w Katowicach pod nazwą: ENERGETYKA I CYBERBEZPIECZEŃSTWO 

WOBEC UWARUNKOWAŃ XXI WIEKU. W Panelu "Polityka energetyczna państwa  

w kontekście sytuacji geopolitycznej" miałem przyjemność wygłosić wykład w temacie: 

"Wyzwania w nowej rzeczywistości energetycznej w samorządach". Tematy konferencji 

bardzo ciekawe. Spotkania takie pokazują jak konieczne jest połączenie wymiany doświadczeń 

na poziomie Samorząd - Nauka – Business. Wyzwaniem dla naszego Samorządu i nie tylko 

naszego jest daleko idąca transformacja energetyczna. Jesteśmy w jej trakcie m.in zmiany 

oświetlania, przyłączania kolejnych kamienic do ciepła systemowego, w przededniu wdrożenia 

w ZEC Prudnik sp  z o.o. dywersyfikacji źródeł paliw oraz kogeneracji. Nie mniej rozwiązań 

jest dużo więcej, zatem i wyzwań dużo.  

15. 14 listopada Agencja Sportu i Promocji w Prudniku wraz z PTTK Prudnik przeprowadziła 

dla wszystkich chętnych mieszkańców szkolenie z pierwszej pomocy. Celem szkolenia było 

nabycie wiedzy teoretycznej oraz umiejętności praktycznych w zakresie udzielania pierwszej 

pomocy, przygotowanie uczestników do samodzielnego udzielania pierwszej pomocy  

w najbardziej typowych sytuacjach z życia codziennego oraz przy najczęstszych stanach 

urazowych. Podczas szkolenia uczestnicy dowiedzieli się jak prawidłowo zareagować  

w przypadku większości spotykanych stanów zagrożenia życia, właściwie ocenić sytuację, 

efektywnie wezwać pomoc w sytuacjach nagłych, bezpiecznie i samodzielnie zastosować 

zabiegi ratujące życie. 
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16. 15 listopada na zaproszenie Starosty Zlatych Hor wziąłem dzisiaj udział w wernisażu 

wystawy rzeźb kamiennych wraz z uroczystym odsłonięciem  pomnika chłopca autorstwa Paula 

Stadlera. Konserwacja zabytkowej rzeźby oraz wizyta studyjna to kolejne działanie 

realizowane są w ramach wspólnego projektu Muzeum Ziemi Prudnickiej i Město Zlaté Hory 

pn. „Nieutracone bogactwo kulturowe polsko-czeskiego pogranicza”. 

17. 18 listopada pożegnaliśmy Ś. P. Renata Refcio, działacza sportowego, wieloletniego 

prezesa Pogoni Prudnik, człowieka wielkiej pasji i ogromnej kultury. Głębokie wyrazy 

współczucia dla rodziny i wszystkich tych, którym był bardzo bliski. 

19 listopada trzydziestu uczestników - uczniów prudnickiego Zespołu Szkół Medycznych oraz 

podopiecznych Środowiskowego Domu Samopomocy w Prudniku - wzięło  udział  

w Międzypokoleniowych integracyjnych warsztatach teatralnych, prowadzonych przez aktora 

i reżysera oraz pedagoga teatralnego, pana Marka Kędzierskiego. Warsztaty odbyły się  

w ramach realizowanego przez nas projektu „Polska Jutra w kulturze”, dofinansowanego ze 

środków Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego, pochodzących z Funduszu Promocji 

Kultury. 

18. 19 listopada w Wiejski Dom Kultury w Rudziczce  odbyło się kolejne spotkanie w ramach 

projektu pn. „W drodze ku kulturze - poszerzenie oferty kulturalnej wiejskich domów kultury 

na terenie Gminy Prudnik”, jest międzypokoleniowa integracja społeczności wiejskich.  

W Rudziczce zaprezentowano wystawę fotografii będącą pokłosiem konkursu fotograficznego 

dla  uczniów klas I-VIII szkół podstawowych, którego tematem było twórcze przedstawienie 

zabytków sołectw Gminy Prudnik. Odbyły się również warsztaty fotograficzne, prowadzone 

przez Piotra Joszkę. Projekt został dofinansowany przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego, ze środków z Funduszu Promocji Kultury - państwowego funduszu celowego. 

19. Ku końcowi zmierza realizacja projektu Agencji Sportu i Promocji pt. „20 lat współpracy 

Krnova i Prudnika”. Projekt ten jest współfinansowany ze środków unijnych za pośrednictwem 

Euroregionu Pradziad. W ramach działań projektowych do tej pory powstały: magnesy, 

widokówki, folder promocyjny, spoty reklamowe, a w najbliższych dniach z drukarni 

przybędzie jeszcze album pt. „Niedokończony reportaż”. Rzeczony album poświęcony jest 

Walentemu Steciowi, który przez lata uwieczniał na fotografii życie codzienne i ważne 

wydarzenia Gminy Prudnik. Na początku grudnia w ogrodzie Prudnickiego Ośrodka Kultury 

zapraszam również na plenerową wystawę fotograficzną poświęconą 20-leciu współpracy 

Krnova i Prudnika. 

20. W ramach realizowanego przez Agencję Sportu i Promocji w Prudniku projektu pn. 

„Świąteczny blask”, w dniach 02-04.12.2022 r. planowana jest organizacja Jarmarku 

Bożonarodzeniowego. Jarmark Bożonarodzeniowy to trzydniowe wydarzenie, które odbędzie 

się na prudnickim rynku i które wypełnią m.in.: występy artystyczne, warsztaty tematyczne, 

konkursy na najlepszy produkt świąteczny i najlepszą potrawę świąteczną oraz prezentacja 

ozdób i potraw świątecznych. Na potrzeby jarmarku przy prudnickim ratuszu stanie namiot 

wystawowy, a w nim scena i drewniane stragany dla wystawców. Na zewnątrz namiotu zostanie 

stworzona strefa gastronomiczna, wraz z miejscem na ognisko. Wydarzeniu będzie 

towarzyszyć wystawa fotograficzna, ukazująca tradycje i zwyczaje bożonarodzeniowe na 

pograniczu polsko-czeskim. Projekt „Świąteczny blask” jest realizowany za pośrednictwem 

Funduszu Mikroprojektów w Euroregionie Pradziad i współfinansowany ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa 

„Przekraczamy granice”. 

 

Burmistrz poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięci ś. P. Ś. P. Renata Refcio. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść 

do przedstawionej informacji? 
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Głos zabrała radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Odniosła się do punktu 14 sprawozdania. 

Poinformowała, że zapoznała się z naukowym rozważaniem na temat wód termalnych,  

z którego wynika, że w obecnych czasach geotermia staje się priorytetowym problemem,  

a pozyskiwanie wody ciepłej, którą można ogrzewać miasto i wytwarzać prąd  elektryczny staje 

się sprawą ważną dla każdej gminy. Radna oznajmiła, że dowiedziała się, że istnieje realna 

szansa na 100% dofinansowanie z narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej, stwierdziła, że gmina Prudnik powinna jak najszybciej wdrożyć odpowiednie 

procedury zmierzające do osiągniecia samowystarczalności energetycznej.  

Burmistrz odniósł się do wypowiedzi radnej. 

Tomasz Wisła zadał trzy pytania: pierwsze dotyczyło ul. Działkowej, drugie terminy otwarcia 

dworca autobusowego, trzecie pytanie dotyczy dokumentacji na budowę PSZOK. 

Burmistrz o udzielenie informacji dotyczące ul. Działkowej poprosił naczelnika Wydziału 

Inwestycji Aleksandra Gacka. Odnośnie terminu otwarcia dworca autobusowego oznajmił, że 

nastąpi to najprawdopodobniej 1 marca 2023 r. Odnośnie dokumentacji na budowę PSZOK 

burmistrz oznajmił, że jest chęć zlecenia wykonania dokumentacji po to, aby w momencie 

pojawienia się źródeł finansowania gmina mogła wystartować z budową PSZOK. 

Radny Zygmunt Bochenek odniósł się do informacji dot. przyjazdu do Prudnika orkiestry 

dętej z Pokrzywnicy. Zapytał czy Gmina Prudnik nie ma swojej orkiestry dętej, która mogłaby 

wziąć udział w takich uroczystościach? 

Burmistrz odpowiedział, że dotychczas tak naprawdę gmina Prudnik nie miała orkiestry 

składającej się tylko z mieszkańców Gminy Prudnik. Nadzorowana przez POK orkiestra miała 

dziwny system finansowania. Burmistrz wyjaśnił na czym to polegało. W dalszej części 

wypowiedzi burmistrz oznajmił, że orkiestrą z prawdziwego zdarzenia i złożoną  

z mieszkańców gminy Prudnik jest orkiestra prowadzona przez radnego Marcina Krasonia  

z Rudziczki. Padła propozycja, aby orkiestra ta została orkiestrą gminną. Sprawa jest cały czas 

otwarta. Póki co na uroczystości zapraszane są inne orkiestry celem ich uświetnienia.  

Radny Zygmunt Bochenek poruszył jeszcze temat budowy kanalizacji w miejscowości 

Wierzbiec. Przedstawił swój punkt widzenia na temat jej kształtu jej powstania. 

Burmistrz wyjaśnił, że gmina otrzymała tylko ułamek wnioskowanej kwoty na budowę 

kanalizacji. Oznajmił, że kanalizacja zostanie wykonana przez gminę Prudnik i przekazana  

w użyczenia Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji w Prudniku. Dokumentacja przewiduje  

w przyszłości rozwój tej oczyszczalni. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek przedstawił na jakim etapie jest realizacja 

inwestycji ul. Działkowej oraz jakie były powody wstrzymania procedury uzyskania decyzji 

środowiskowej. Obecnie został złożony wniosek do wód polskich o uzyskanie pozwolenia 

wodno-prawnego dla tego zadania. Po uzyskaniu pozwolenia będzie można przystąpić do 

złożenia wniosku do Starostwa o wydanie pozwolenia na budowę.  

Radny Edward Mróz zapytał czy zadanie to jest ujęte w budżecie na rok 2023? 

Naczelnik odpowiedział, że tak.   

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy na realizację zadania w pełni wystarczą środki, 

które zostały pozyskane 1,5 roku temu, czy będzie musiał został wprowadzone cięcia?  

Naczelnik Aleksander Gacek oznajmił, że na dzień dzisiejszy trudno określić jakie będą 

koszty realizacji zadania, gdyż nie ma dokumentacji, a co za tym idzie nie ma kosztorysów 

inwestorskich.  

Radny Zygmunt Trojniak zadał pytanie dotyczące procedury wyłonienia osób mających 

podpisać umowę na budowę mieszkań przy ul. Frankla. Zapytał czy wnioski zostały 

zweryfikowane - ilu jest chętnych i czy inwestycja  ma szanse ruszyć w ruszy w roku 2023? 

Czy może w ogóle się nie rozpocznie. 

Burmistrz odpowiedział, że najgorszym kryterium w tej procedurze są dochody, które nijak 

maja się do obecnej rzeczywistości. W międzyczasie pojawiły się ruchy płacowe, pojawił się 
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inflacja. Projekt został opracowany w roku 2021 i dochody maksymalne, które muszą wykazać 

chętni mają się nijak do dzisiejszych realiów, co powoduje, że wiele osób nie jest  w stanie 

przystąpić do tego programu. 

W dalszej dyskusji na temat SIM udział wzięli radny Tomasz Wisła, Burmistrz Grzegorz 

Zawiślak, radny Zygmunt Trojniak. 

Radny Zbigniew Kosiński w związku z wdrażanymi oszczędnościami zgłosił, że mieszkańcy 

ul. Poniatowskiego zgłaszają niezadowolenie z powyłączanych latarni znajdujących się przy tej 

ulicy.  

Burmistrz oznajmił, że niezależnie od tego, gdzie oświetlenie zostanie wyłączone będą 

zgłaszane głosy niezadowolenia.  

Radny Zbigniew Kosiński przypomniał, że na jednej z poprzednich sesji prosił  

o przygotowanie informacji dotyczącej budynków z zasobach komunalnych, w których zostały 

zlikwidowane toalety na klatkach schodowych oraz ile takich budynków pozostało.  

Radna Ludmiła Lisowska poruszyła temat zasiłków węglowych. Poprosiła o informację 

dotycząca opóźnienia realizacji wniosków oraz o przypomnienie zasad składania  

i rozpatrywania wniosków.   

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów udzieliła odpowiedzi na zadane 

pytania.    

Radny Josel Czerniak poprosił w związku z panująca aurą o doświetlenie przejść dla pieszych. 

Burmistrz poinformował, że w przyszły roku realizowane będzie zadanie na wymianę 

oświetlenia i doświetlenia około 70 miejsc, w tym większości przejść dla pieszych.  

Radna Ludmiła Lisowska pogratulowała pracownikom ASiP oraz Muzeum Ziemi Prudnickiej 

za wspaniałą pracę. Podziękowała również za pomoc dla Ukrainy oraz za pamięć współpracy  

z miastami partnerskimi. 

Burmistrz oznajmił, że w kontakcie z miastami partnerskimi jest cały czas. Powiedział  

o planach pomocowych dla Ukrainy. Odnośnie pracy ASiP, POK czy muzeum burmistrz 

oznajmił, że dzieje się dużo i każdy znajdzie coś dla siebie. 

Radny Stanisław Mięczakowski odniósł się do kwestii oświetlenia w gminie. Zasygnalizował 

brak oświetlenia w miejscowości Moszczanka, poprosił, aby pochylić się nad możliwością 

partycypacji w kosztach oświetlenia chodnika – inwestycji powiatowej.  

Burmistrz odniósł się do prośby radnego. Oznajmił, że aktualnie w Moszczance oświetlenie 

jest. Kwestia dotyczy dodatkowego doświetlenia chodnika. Burmistrz powiedział, że nie 

wiedząc w jakiej wysokości będą niedoszacowane inwestycje gminne nie może zadeklarować 

partycypacji w zadaniu powiatowym, jednak nie ucieka od tematu i nie wykluczone, że temat 

zostanie rozpatrzony w późniejszym czasie. Podkreślił, że Gmina Prudnik cały czas bierze 

udział w aktywnym wpieraniu Powiatu.  

Radny Tomasz Wisła zadał pytanie Dyrektor Ewie Pawlinów w kwestii technicznej składania 

wniosków o dodatek węglowy. Ponadto wyraził zdanie, że Rada Miejska w Prudniku powinna 

wystosować pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich, aby skrzyżowanie drogi Prężyńskiej  

z obwodnicą zostało przebudowane w formę ronda albo aby powstała tam sygnalizacja 

świetlna. Swoją wypowiedź uzasadnił ciągłymi kolizjami, które mają tam miejsce.   

Burmistrz oznajmił, że zgłaszał ten problem do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad. Na tą chwilę nie ma możliwości przebudowania tego ronda, jednak 

prawdopodobnie zostanie tam posadowiony fotoradar, po to, aby wymusić tam ograniczenie 

prędkości. Nic jednak nie stoi na przeszkodzie, aby radni wystosowali stosowne pismo.  

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów odpowiedziała radnemu na zadane pytanie.  

Radny Jacek Urbański odniósł się do oszczędzania na oświetlenie. Odczytał komentarz 

jednego z mieszkańców, że dopiero pół godziny temu zostało wyłączone oświetlenie na  

ul. Damrota. 

Burmistrz wyjaśnił, że świecące latarnie w ciągu dnia są ściśle związane z ich modernizacją. 
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Sołtys Czyżowic Alicja Zawiślak podziękowała dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury 

Sylwii Gawłowskiej za uruchomiony program na terenach wiejskich, który cieszy się dużym 

zainteresowaniem. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

4. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych  

w okresie od 27 października 2022 r. do 28 listopada 2022 r. 

Z ważniejszych spraw należy wymienić:  
1.W dniu 31 października 2022 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXVIII sesji Rady w dniu 26 października 2022 r. celem przekazania 

ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone na 

LXVIII sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.   

3. 1 XI 2022r wraz z przewodniczącą Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia p. Ludmiłą Lisowską 

brałam udział w kweście przed prudnickim cmentarzem celem ratowania pomników 

zasłużonych prudniczan 

4. 4 XI 2022r reprezentując radę wiceprzewodniczący p. Edward Mazur brał udział  

w przekazaniu średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego 

5. 11 XI 2022r brałam udział w uroczystościach upamiętniających 104 rocznicę odzyskania 

niepodległości  

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 

Przewodnicząca poinformowała, że w programie esesja znajdują się odpowiedzi na 

interpelacje radnych, kolejno: 

1) 97/2022 interpelacje radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie naprawy murku przy 

siatce cmentarza 

2) 98/2022 interpelacje radnego Edwarda Mroza w sprawie kosztów utrzymania galerii Hanny 

Bakuły w Prudniku za m-c październik 2022 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść do 

udzielonych odpowiedzi?  

Radny Stanisław Mięczakowski odniósł się do swojej interpelacji złożonej około roku temu 

dotyczącej zmiany organizacji ruchu skrzyżowania ul. Piastowska oraz ul. Nyska. Przypomniał, 

że odbyło się spotkanie ze starostwem, na którym padła obietnica wspólnego wypracowania 

rozwiązania. Radny oznajmił, że w momencie otwarcia nowego centrum przesiadkowego warto 

się zastanowić nad tematem i powrócić do niego. 

Burmistrz odnośnie wspomnianego skrzyżowania oznajmił, że jest ono w gestii organu 

nadrzędnego i to Starostwo powinno wyjść z inicjatywą takiej zmiany. Dodał, że gmina 

przygotowywane się do zmian organizacji ruchu na terenie całego miasta. Musi powstać 

dokument, który następnie podlega zaopiniowana, przed wcześniejszym wejściem w życie. 

Odniósł się jeszcze do włączonego światła przy ul. Damrota – dostał informacje od pracownika, 

że oświetlenie przy tej ulicy jest w tej chwili naprawiane.  

Radna Ludmiła Lisowska odniosła się do interpelacji dot. galerii Hanny Bakuły. Wyraziła 

zdanie, że dobrze, iż galeria ta powstała w takim miejscu i z tak wspaniałymi pracami. 

Zasugerowała, aby miejsce otoczyć większą reklamą, aby młodzież szkolna skorzystała  

z oferty. 
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Burmistrz wyraził zdanie, że wychowawcy, zwłaszcza szkół średnich, sami powinni 

interesować się tym, że coś się dzieje. Ponadto galeria cieszy się zainteresowaniem, a z czasem 

sama przez siebie zacznie się reklamować. 

Do otrzymanej odpowiedzi odniósł się autor interpelacji radny Edward Mróz, który przestawił 

koszty utrzymania obiektu. Wyraził zdanie, że niegdyś proponował, aby galeria powstała np. 

w Ratuszu, zamiast w osobnym obiekcie, wówczas koszt utrzymania byłby niższy. Radny 

wyraził zadnie, że na przestrzeni roku koszt utrzymania galerii jest spory. Odnośnie innych 

zadań inwestycyjnych radny stwierdził, że nigdy nie bierze się czynników kosztotwórczych, 

które później mają wpływ na kształt budżetu. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że czynniki kosztotwórcze są brane pod uwagę. Jako 

przykład podał realizowaną inwestycję centrum przesiadkowego. 

Radna Ludmiłą Lisowska stwierdziła, że nad powstaniem galerii rada głosowała całkiem 

niedawno i nie jest prawdą, że nie były przeliczane koszty jej utrzymania. 

Radny Paweł Licznar wyraził opinię, że większość opłat – za ciepło czy za wodę trafia do 

spółek gminnych. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska zakończyła dyskusję przypominając, że to nie jest punkt 

dotyczący wolnych wniosków, tylko odpowiedzi na interpelacje.  

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Tomasz Wisła złożył interpelacje, aby złożyć pismo do Zarządcy Dróg Krajowych  

o przebudowę skrzyżowania drogi ul. Prążyńskiej z obwodnicą na rondo.  

  

7. Informacja nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Prudnik. (druk nr 1211) 

/posiedzenie opuścił radny Tomasz Wisła/ 

Radny Stanisław Mięczakowski odniósł się do przedstawionej informacji. Stwierdził, że 

gmina jako współuczestnik związku powinna mieć realny wpływ na świadczone usługi. 

Poinformował, że zabiega o rozszerzenie komunikacji miejskiej na komunikacje podmiejską. 

Burmistrz przedstawił koszty funkcjonowania związku oraz liczbę osób korzystających  

z przewozów. Oznajmił, że informacja przedstawiona radnym to lekka ignorancja, a 

przedstawione opinie są „pokrętne”. Burmistrz wyraził zdanie, że na tą chwilę stoi na 

stanowisku, aby komunikacja miejska w dalszym ciągu była komunikacją zarządzaną przez 

gminę, gdyż wówczas gmina ma realny wpływ na jego funkcjonowanie. Ponadto sesja nie jest 

dobrym miejscem, aby dyskutować na temat funkcjonowania związku.  

Radny Jacek Urbański w swojej wypowiedzi poparł stanowisko burmistrza. Przedstawił 

również swój punkt widzenia w temacie. 

Radny Stanisław Mieczkowski stwierdził, że temat faktycznie rozległy, któremu trzeba się 

przyjrzeć. Tym bardziej, że skoro gmina ma udziały, a nie ma realnego wpływu na 

podejmowane decyzje to trzeba zaakcentować mocniej obecność gminy Prudnik. Wyraził 

nadzieje na podjęcie dalszych dyskusji poza sesją. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Informacja nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie 

Gminy Prudnik. (druk nr 1211): 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 
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Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

8. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 1212) 

Przewodnicząca Rady poinformowała o wniosku dotyczącym wprowadzenia autopoprawki do 

projektu uchwały. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak omówił autopoprawkę. 

Wprowadzenie autopoprawki zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie wprowadzenia autopoprawki do druku nr 1212.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbańs/ki, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień poruszyła kwestię dokonania zwiększenia wydatków 

majątkowych w kwocie 120 000 zł na modernizację wieży widokowej na Koziej Górze  

w Prudniku. Zapytała jaki będzie zakres przeprowadzonych prac? 

Burmistrz wyjaśnił, że dokonano rozeznania cenowego ile będzie kosztowała naprawa wieży 

widokowej. Koszt wyniósł około 120 000 zł, jednak w przyszłości należy się zastanowić czy 

nie warto rozebrać istniejącą wieżę i wybudować nową wieżę o konstrukcji metalowej. 

Przewodnicząca Rady podziękowała za wyjaśnienia. Oznajmiła, że dyskusja zostanie 

podjęta na najbliższych komisjach. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Podjęcie uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 1212).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXIX/1097/2022 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 4 / 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1213) 

Burmistrz oznajmił, że poprawka jest pokłosiem korekty wprowadzonej do projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o wprowadzenie autopoprawki. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie wprowadzenia autopoprawki do druku nr 1213.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty 

Podjęcie uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1213).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXIX/1098/2022 zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 5/ 
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3) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień w tym podatku (druk nr 1214) 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że projekt uchwały był omawiany na komisjach. Ponadto 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa złożyła formalny wniosek 

w kwestii zmian w zapisach uchwały.  

Przewodnicząca poddała przyjęcie wniosku pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa wnioskuje o zmniejszenie 

waloryzacji stawek podatku z 11,8% na 9%.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (6) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek Komisji został przyjęty 

Przewodnicząca zapytała radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie?  

Głos zabrał radny Jacek Urbański. Wyraził zdanie, że głosowanie nad podwyżką podatków 

jest trudnym głosowaniem. Wyraził swoją refleksję na temat obecnej sytuacji. Wspomniał tu 

między innymi o wojnie, inflacji. Stwierdził, że całe społeczeństwo odczuwa skutki tych 

wydarzeń. Podniesienie podatków jest jeszcze większym dociskaniem tej złej sytuacji, która 

jest niezależna od mieszkańców. Radny stwierdził, że w związku ze wzrostem cen 

funkcjonowania gminy radni powinni poszukać w budżecie oszczędności, aby nie było 

konieczności podnoszenia podatków. Dodał, że przed podjęciem uchwały budżetowej na rok 

przyszły, jest dobry czas na to, aby przyjrzeć się budżetowi i spróbować znaleźć dodatkowe 

pieniądze. Zasugerował, że może warto zrezygnować z jakichś imprez rekreacyjnych czy 

sportowych. Może poprzez to uda się ulżyć przedsiębiorcom czy mieszkańcom, którzy są 

przerażeni kolejną podwyżką. Radny odniósł się również do złożonego przez Komisję 

Budownictwa wniosku. Wyraził zdanie, że jest to tylko po to, aby na podwyżkę rzucić lepsze 

światło. Radny poprosił o przemyślane głosowanie. Poinformował, że Klub Radnych PiS jest 

przeciwny podniesienia podatków. 

Do wypowiedzi radnego odniósł się Burmistrz Grzegorz Zawiślak.  Przedstawił w jaki 

sposób kształtują się ceny prądu w stosunku do roku poprzedniego.  Powiedział, że w ciągu 

roku ceny uległy zmianie, co nie było zaplanowane w budżecie, a na podwyżki trzeba było 

znaleźć środki. Ponadto w przyszłym roku planowany jest dwukrotny wzrost minimalnej kwoty 

wynagrodzenia. Trzeba brać pod uwagę, że budżet nie jest z gumy, a bierze się z konkretnych 

wpływów. Burmistrz w swojej wypowiedzi wspomniał o braku podwyżek za śmieci czy 

urealnienia stawek czynszów za wynajem lokali z zasobów ZUK.  Przytoczył dane dotyczące 

innych samorządów. Oznajmił, że nie zna samorządów, które nie planują w przyszłym roku 

podwyżki podatków. Burmistrz oznajmił, że mając świadomość jak kształtują się koszty oraz 

budżet na przyszły rok ma w obowiązku poinformowanie radnych o tym i złożenie stosownego 

wniosku. Wniosku, który wynika z czystego rachunku ekonomicznego. Ponadto wyraził 
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zdanie, że oszczędności na kulturze nie są dobrym kierunkiem. Należy urealnić wpływy 

budżetowe, a nie udawać, że rzeczywistość jest zgoła inna. 

Radny Jacek Urbański stwierdził, że cały czas jest mowa o wprowadzenie nowej zasady jeśli 

chodzi o kwestie funkcjonowania ZUK. Do tej pory jednak nie padła konkretna propozycja jak 

ma to wyglądać. Wyraził zdanie, że nowy pomysł  na funkcjonowanie zakładu mógłby 

przynieść oszczędności. Odnośnie gospodarki śmieciowej przypomniał, że na Sali padało wiele 

pomysłów jak ją usprawnić. Radny stwierdził, że opracowanie nowego sposobu 

gospodarowania kosztami, które generuje wywóz śmieci mógłby być przyczynkiem do 

szukania oszczędności w budżecie.  

Radny Zygmunt Bochenek wyraził zdanie, że nie można drenować kieszeni mieszkańców. 

Gmina Prudnik nie jest bogatą gminą z dużymi zakładami pracy. Poparł zdanie przedmówcy, 

aby szukać oszczędności, ale nie kosztem mieszkańców.  

Radny Paweł Licznar przeanalizował kwestie ekonomiczne znajdujące się w rozporządzeniu 

ministra finansów. Wspomniał o planowanym wzroście podwyżek płac, najniższej emerytury 

oraz o mnożniku inflacji. Powiedział, że nie można odkładać problemu na później, gdyż będzie 

to w przyszłości skutkować albo większym kredytem, albo odłożeniem koniecznych inwestycji 

na później. W ostatnim punkcie swojej wypowiedzi radny oznajmił, że co roku analizuje 

działalność spółek. Wyraził zdanie, że ZUK zrobił dobrą robotę i odrobił straty.  

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień wyraziła zdanie, że chciałaby mieszkać w gminie, w 

której spełniane są wszystkie oczekiwania mieszkańców, a podatki nie są podnoszone lub ich 

nie ma. To jednak nie jest realne. Oznajmiła, że interpelacje, w których zawierają się prośby 

mieszkańców są spełnianie. Wszystko to kosztuje. Radna zapytała jak później wytłumaczyć 

mieszkańcom, że rada zwolniła od podatków, a teraz nie jest w stanie robić absolutnie nic? To 

jest paranoja, a koło się zamyka. Można brać pożyczki, które następnie i tak będą spłacane 

przez mieszkańców. Radna wyraziła zdanie, że w gminie są mądrzy ludzie, którzy zdają sobie 

sprawę, że radni nie są pazerni i nie zdzierają pieniędzy z mieszkańców miasta. Jeśli pula 

tytułem wniosku została obniżona to znaczy, że jest to dobra wola rady.  

Radny Stanisław Mięczakowski stwierdził, że podwyżka będzie dotyczyć każdego  

z mieszkańców. Jeśli kwota zostanie podniesiona o 5 czy 10 zł w budżecie domowym, to 

śladem za tym przedsiębiorcy będą musieli podnieść opłaty z tytułu wykonywanych przez 

siebie usług. Radny wspomniał również o planowanych podwyżkach ZUS-u, które też uderzą 

w przedsiębiorców.  

Między radnymi Stanisławem Mięczakowskim, Pawłem Licznarem oraz burmistrzem 

wywiązała się dalsza dyskusja.  

Po zakończonej dyskusji przyjęcie uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień w tym podatku (druk nr 1214).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (7) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Stanisław 

Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 
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Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXIX/1099/2022 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 6/ 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę.  

Po przerwie. 

Posiedzenie opuścił radny Marcin Domino. 

 

9. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1215) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1215).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (4) 

Josel Czerniak, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXIX/1100/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 7/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i lokalu użytkowego 

oraz określenia warunków udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych 

w budynku przy Placu Wolności 2 w Prudniku (druk nr 1216) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i lokalu użytkowego oraz 

określenia warunków udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych w budynku 

przy Placu Wolności 2 w Prudniku (druk nr 1216).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXIX/1101/2022 w sprawie zasad sprzedaży 

lokali mieszkalnych i lokalu użytkowego oraz określenia warunków udzielania bonifikat przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych w budynku przy Placu Wolności 2 w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 8/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1217) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1217).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXIX/1102/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1218) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1218).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXIX/1103/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1219) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1219).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXIX/1104/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1220) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1220).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Uchwała nr LXIX/1105/2022 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 
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/uchwała stanowi załącznik nr 12/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1221) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1221).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Uchwała nr LXIX/1106/2022 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13/ 

 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami Gminy Prudnik (druk nr 1222) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami Gminy Prudnik (druk nr 1222).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Uchwała nr LXIX/1107/2022 w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14/ 
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2) Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

sołectwa Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec 

na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 

1223) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

sołectwa Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec 

na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 

1223).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Uchwała nr LXIX/1108/2022 w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami sołectwa Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości 

z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie 

Sołectwa Dębowiec została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Prudnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2023 (druk nr 1224) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Prudnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2023 (druk nr 1224).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 
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Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Uchwała nr LXIX/1109/2022 w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Prudnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2023 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

4) Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 

ich pobierania (druk nr 1225) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 

ich pobierania (druk nr 1225).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Uchwała nr LXIX/1110/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie 

Prudnik w roku szkolnym 2022/2023 (druk nr 1226) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie 
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Prudnik w roku szkolnym 2022/2023 (druk nr 1226).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Uchwała nr LXIX/1111/2022 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2022/2023 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego 

oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania 

nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk 

nr 1227) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za 

warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 1227).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Rożek 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

Uchwała nr LXIX/1112/2022 w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego 
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oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania 

nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (druk nr 1228) 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Poprosiła o odczytanie uzasadnienia uchwały. 

Uzasadnienie rozpatrzenia wniosku odczytał radny Jacek Urbański. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (druk nr 1228).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Stanisław Mięczakowski, Tomasz Wisła 

 

Uchwała nr LXIX/1113/2022 w sprawie rozpatrzenia wniosku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik (druk 

nr 1229) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik (druk nr 

1229).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Stanisław Mięczakowski, Tomasz Wisła 

 

Uchwała nr LXIX/1114/2022 w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy 

Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21/ 
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11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

 

Radna Urszula Rzepiela zapytała radnego Edwarda Mroza czy uczestniczył w jakimkolwiek 

wydarzeniu odbywającym się w galerii Hanny Bakuły? 

Radny Edward Mróz powiedział, że nie będzie odpowiadał na tak zadane pytanie. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o zaproszeniu do Jarmark Bożonarodzeniowy. 

 

  

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXIX Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał 

pozostaje w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi 

Prudnika.  

 

 

 
   Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

 

 

 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


